

Kamer der Volksvertegenwoordigers

BUITENGEWONE ZITTING 1954.

22 JUNI 1954.

WETSONTWERP

waarbij het ouderdomspensioen der gehuwde arbeiders op 28.000 frank wordt gebracht en waarbij de wetgeving, om er de toepassing van te bespoedigen, wordt gewijzigd.

AMENDEMENT VOORGESTELD DOOR DE HEER DE PAEPE.

Eerste artikel.

In het eerste lid de woorden « 1° 28.000 frank voor de gehuwde werknemers » vervangen door wat volgt :

1° 28.000 frank voor de gehuwde werknemers, wier echtgenote :

a) geen beroepsbedrijvigheid, behalve gelegenhedswerk uitoefent;

b) geen rente, pensioen, vergoeding of toelage geniet, toegekend krachtens de wetgevingen betreffende de verzekering tegen geldelijke gevolgen van ziekte of invaliditeit, de werkloosheidsvergoedingen, de arbeidsongevallen en de beroepsziekten, enz...

c) geen pensioen geniet krachtens deze wet, of krachtens een ander wettelijk reglementair pensioenstelsel.

VERANTWOORDING.

Zoals de tekst in het ontwerp voorgesteld wordt, heeft elke gehuwde werknemer recht op een pensioen dat niet lager mag zijn dan 28.000 fr.

In toepassing echter van artikel 3 is de echtgenote niet verplicht haar beroepsactiviteit stop te zetten, noch te verzaken aan een andere sociale vergoeding.

Uit de tekst volgt b.v.b. dat een arbeider, wiens echtgenote een bloeiende handelszaak drijft of een staatspensioen of iets dergelijks geniet, toch recht heeft op 28.000 frank.

Dit kan onmogelijk de bedoeling zijn van de regering, daarom is de voorgestelde wijziging onontbeerlijk. Noch een uitleg in het verslag, noch een antwoord van de heer Minister zijn voldoende om deze onregelmatigheid te herstellen; dit was trouwens ook de mening van de wetgever bij het goedkeuren der wet van 29 December 1953.

P. DE PAEPE.

Zie :

82 (B. Z. 1954) :

- N° 1 : Ontwerp overgemaakt door de Senaat.
- N° 2 en 3 : Amendementen.
- N° 4 : Verslag.

Chambre des Représentants

SESSION EXTRAORDINAIRE 1954.

22 JUIN 1954.

PROJET DE LOI

portant la pension des ouvriers mariés à 28.000 francs et modifiant la législation en vue d'en accélérer l'application.

AMENDEMENT PRÉSENTÉ PAR M. DE PAEPE.

Article premier.

A l'alinéa premier, compléter comme suit les mots « 1° à 28.000 francs pour les travailleurs mariés » :

1° à 28.000 francs pour les travailleurs mariés, dont l'épouse :

a) n'exerce aucune activité professionnelle, autre qu'un travail occasionnel;

b) ne bénéficie pas d'une rente, pension, indemnité ou allocation, accordée en vertu des législations concernant l'assurance maladie-invalidité, les allocations de chômage, les accidents du travail et les maladies professionnelles, etc...

c) ne bénéficie pas d'une pension octroyée en vertu d'une loi ou d'un autre régime de pension réglementaire légal.

JUSTIFICATION.

Comme il est proposé dans le projet, le texte accorde à chaque travailleur marié une pension dont le taux ne peut être inférieur à 28.000 francs.

Toutefois, en application de l'article 3, l'épouse n'est pas obligée de cesser son activité professionnelle, ni de renoncer à une autre allocation sociale.

C'est ainsi que, selon le texte, un travailleur, dont l'épouse exploite un commerce florissant ou bénéficie d'une pension à charge du Trésor ou d'autres revenus de même nature, aura droit à 28.000 francs.

Telle n'ayant pu être l'intention du Gouvernement, la modification proposée est indispensable. Ni les explications données dans le rapport, ni une réponse du Ministre ne suffiront à réparer pareille anomalie; d'ailleurs, ce fut également l'avis du législateur, lorsqu'il a voté la loi du 29 décembre 1953.

Voir :

82 (S. E. 1954) :

- N° 1 : Projet transmis par le Sénat.
- N° 2 et 3 : Amendements.
- N° 4 : Rapport.